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Onderwerp: oud papier inzameling in Westerveld 

 

Geachte heren Doeven , 

Naar aanleiding van de bijeenkomst op het gemeentehuis op 21 september 2020 over de inzameling 
van oud papier vanaf 2021 en uw antwoord op naar aanleiding daarvan door ons gestelde 
aanvullende vragen, ontvangt u deze brief. Uw antwoorden waren duidelijk, alleen hebt u voor wat 
betreft de inzamelaars in Dwingeloo volgens ons met teveel tonnages gerekend. 
 
Wij doen het volgende voorstel voor de papierinzameling vanaf 1 januari 2021: 
 
Manier van inzamelen en garantiesubsidie: 

− We blijven het oud papier op dezelfde manier inzamelen. Dit betekent inzameling per 
kraakperswagens en vrijwilligers, met uitzondering van Nijensleek en Lhee/Lheebroek. (Wij 
hebben vernomen dat De Bron Nijensleek met de inzameling van oud papier wil stoppen en 
volgens onze informatie behoudt Lhee/Lheebroek de container); 

− In de subsidieverordening wordt een garantiebedrag opgenomen dat vervolgens jaarlijks 
wordt geïndexeerd. Het huidige subsidiebedrag van € 27,23 per ton (vastgesteld per 1-1-
2002) geïndexeerd met het consumentenprijsindexcijfer levert voor het jaar 2021 een bedrag 
op van afgerond € 40,- per ton. Een garantiesubsidie betekent dat de inzamelaars dit bedrag 
netto per ton overhouden (dus inclusief vrachtkosten). 

 
De volgende argumenten dragen wij daarvoor aan: 

 
VANG-doelstellingen/duurzaamheid: 

− Het voortzetten van de inzameling op de huidige wijze (eerste aandachtsstreepje) leidt ertoe 
dat de gemeente de VANG-doelstellingen (minder oud papier in het restafval) kan realiseren: 
Westerveld heeft aangetoond met de huidige manier van inzamelen het meeste oud papier in 
Drenthe op te halen: https://www.rtvdrenthe.nl/nieuws/163582/Westerveld-is-Nederlands-
kampioen-gft-afval-inzamelen. Landelijk staat Westerveld zelfs op basis van CBS cijfers op 
een gedeelde derde plek (de eilanden niet meegerekend). Dit komt deels doordat andere 
Drentse gemeenten met behulp van blauwe containers inzamelen. In deze blauwe containers 
past niet al het papier en karton dat normaal wel langs de weg wordt gezet. Daardoor bestaat 
het risico dat er meer oud papier in het restafval verdwijnt. Dat niet alle papier/karton in de 
containers past, hebben wij onlangs gezien in Hoogersmilde, zie bijgaande foto’s. Wanneer 
zou worden gekozen voor inzameling met behulp van vrachtwagens met zijladers zonder 
vrijwilligers, kunnen deze restpartijen oud papier niet alsnog in de vrachtwagen worden 
gegooid en bestaat het risico dat dit oud papier in het restafval belandt; 

− De inzamelaars kunnen in hun eigen dorp/kern voorlichting geven over het belang van de 
inzameling van oud papier in relatie tot deze doelstellingen. 

 
Maatschappelijk belang 

− Vanuit maatschappelijk belang is het onwenselijk om de manier van inzamelen van oud papier 
te wijzigen. Dit leidt er toe dat de ouderbijdrage van de scholen in sommige gevallen 
aanzienlijk wordt verhoogd.  

− De gemeente Westerveld pleit in haar cultuurnota voor verbinding. De manier waarop de 
inzamelaars van Westerveld zich nu hebben verenigd en het oud papiervraagstuk oplossen 
lijkt ons een schoolvoorbeeld van verbinding tussen de verschillende kernen. 

 
Verhoging afvalstoffenheffing 

https://www.rtvdrenthe.nl/nieuws/163582/Westerveld-is-Nederlands-kampioen-gft-afval-inzamelen
https://www.rtvdrenthe.nl/nieuws/163582/Westerveld-is-Nederlands-kampioen-gft-afval-inzamelen


− Wij hebben gezien dat de afvalstoffenheffing in Westerveld tot de laagste in Drenthe behoort. 
Gelet op de te realiseren duurzaamheidsdoelstellingen zit hier naar onze mening nog wel 
ruimte om de huidige manier van inzamelen voort te zetten. Bovendien: Bij een hogere oud 
papier prijs hoeft de garantiesubsidie immers niet te worden uitbetaald. We verwijzen ook naar 
bijgaande oproep van PRN, FNOI, Nedvang en VNP. Daaruit blijkt dat 86% van het oud 
papier in Nederland wordt gerecycled. Wij leiden hieruit af dat de oud papierprijs weer zal 
stijgen, omdat deze niet alleen van de toegang tot de markt in China afhankelijk is.  

 
Overige punten in relatie tot inzameling 

− U hebt verzocht om mee te denken over een oplossing voor zogenaamde ‘witte vlekken’ 
(gebieden in Westerveld waar geen oud papier wordt ingezameld). Het is onze bedoeling om 
de overleggroep van inzamelaars oud papier in Westerveld in stand te laten en jaarlijks bijeen 
te komen. Onderwerp van gesprek zal dan een evaluatie van het afgelopen jaar zijn. Mochten 
er witte vlekken ontstaan dan zijn wij als ophalers bereid om met de gemeente mee te denken 
om een oplossing te vinden voor de betreffende witte vlek. 

− Wij verzoeken u om alsnog te overwegen om ons voor 2020 de subsidie op grond van de 
Verordening tot stimulering van de inzameling van oud papier en karton in de vorm van een 
garantiesubsidie uit te keren. In de inzamelvergunning die u ons voor de inzameling van oud 
papier hebt verstrekt spreekt u immers ook van een garantiesubsidie. Zie bijlage. 

 
Gelet op bovenstaande verzoeken wij u vanaf 2021 de huidige manier van inzamelen voort te zetten 
en in de Verordening tot stimulering van de inzameling van oud papier en karton een garantiesubsidie 
op te nemen van € 40,- per ton, die jaarlijks geïndexeerd wordt. Tevens verzoeken wij u de subsidie 
voor 2020 in de vorm van een garantiesubsidie uit te keren. 
 
Wij horen graag uw reactie, 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens OBS Burg. W.A. Storkschool Dwingeloo, OBS De Bosrank Havelte, OBS De Singelier Diever, 
VCE Wapse, OBS De Hoekstee Vledder,  Oosterveldschool Uffelte, OBS De Veldwikke Darp, 
Buurtvereniging Lhee/Lheebroek, Plaatselijk Belang Vledderveen, OBS De Kievitshoek 
Wilhelminaoord, Zendingscommissie Dwingeloo, KC De Vuursteen Wapserveen, 
 

Bijlagen: 
1. Foto’s inzameling Hoogersmilde (3 stuks) 
2. Brief PRN, FNOI, Nedvang, VNP 
3. Inzamelvergunning 


